



Les paroisses – d'Astorville - Bonfield - Corbeil – Parishes

«On unceded land of the Algonquin Nation»

Paroisse St. Thomas d'Aquin Parish / Paroisse Ste-Bernadette Parish

Paroisse Sacré-Cœur de Jésus / Sacred Heart of Jesus Parish

1994 Corbeil Rd. Corbeil ON P0H 1K0 / TEL: 705-482-7999 Courriel/Email: abcparishes@gmail.com

Les heures de Bureau: mardi et jeudi, 10h00 à 15h00 Office hours: Tues & Thurs. 10am - 3pm

Internet : nosparoissesabc.com Website : ourabcparishes.com

Our bulletin is posted every Saturday at 8h00 on Facebook. Follow us at Paroisses A-B-C Parishes

Curé/Administrator : Rev. Cyril Okebanama, S.M.M.M.

St Anne Parish - 241 Second Street, Box 160, Mattawa ON P0H 1V0 TEL: 705-744-5391

Courriel/Email : stannemattawa@gmail.com



Dimanche le 6 octobre 2024 // Sunday, October 6, 2024

27^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE /

27th SUNDAY IN ORDINARY TIME

Calendrier Liturgique / Liturgical Schedule

			Fête/Celebration	Intentions de Masse/Mass Intentions
Samedi 05 octobre Lecteur/Reader: Bea Lockhart	16h30	Corbeil FR / EN	27^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE / 27th SUNDAY IN ORDINARY TIME	† Frank & Rosa Bottigoni par Lil & John Bottigoni
Dimanche 06 octobre	8h30	Bonfield FR / EN		† Paul Frederick par Andre Cotter
Dimanche 06 octobre	10h30	Mattawa FR / EN		
Samedi 12 octobre Lecteur/Reader: Lori Betik	16h30	Corbeil EN / FR	28^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE / 28th SUNDAY IN ORDINARY TIME (L'ACTION DE GRÂCE / THANKSGIVING)	Bill LaCroix par Lorraine Crain
Dimanche 13 octobre	8h30	Bonfield EN / FR		Missa pro Popula
Dimanche 13 octobre	10h30	Mattawa EN / FR		
LA SEMAINE DERNIÈRE / LAST WEEK:	La Participation / Attendance	Offrandes / Offerings		Fonds de réparation et d'entretien / Repair & Maintenance Fund
Sacred Heart of Jesus (Corbeil)	64	\$575.65		\$45.00
St. Thomas d'Aquin (Astorville)	--	\$240.00		\$0.00
St. Bernadette (Bonfield)	29	\$535.00		\$10.00

Notes from Fr. Cyril – Notes du Père Cyril

Dear friends in Christ,

Blessed are those who fear the Lord, who walk in his ways as today's psalmist reminds us. May we meditate on this as we go about our lives this coming week. A blessed week for all of us.

Chers amis en Christ,

Heureux ceux qui craignent le Seigneur, qui marchent dans ses voies comme le psalmiste d'aujourd'hui nous le rappelle. Puissions-nous méditer sur ce point tout au long de la semaine à venir. Une semaine bénie pour nous tous



North Bay Annual Life Chain Event (Sunday, Oct.6/24)

North Bay and Area Right to Life Annual Life Chain will take place October 6, 2024 along Lakeshore Drive from 2:00pm to 3:00pm. Life Chain is held in over 320 cities across Canada and has been held on Lakeshore Drive since 1990. Bring your family and friends and spend one hour in prayer. Participants are encouraged to stand 8 feet apart. Signs will be made available at every block. Come, change hearts and save lives.

Événement Annuel de la Chaîne de la Vie de North Bay (le dimanche, 6 octobre 2024)

La Chaîne de la vie annuelle de North Bay et de la région de Droit à la vie aura lieu le 6 octobre 2024 le long de la promenade Lakeshore, de 14 h à 15 h. La Chaîne pour la vie a lieu dans plus de 320 villes au Canada et se tient sur la promenade Lakeshore depuis 1990. Amenez votre famille et vos amis et passez une heure à prier. Les participants sont encouragés à se tenir à 8 pieds l'un de l'autre. Des affiches seront disponibles à chaque pâté de maisons. Venez, changez les cœurs et sauvez des vies.

Readers Schedule for 2025 (Sacred Heart Parish)

To all of the current readers and to anyone new that is interested in becoming a reader at Sacred Heart Parish on Saturday's at the 4:30pm Mass (English or French), please confirm your return or your interest in joining this ministry, by contacting Lori Betik by phone or text at (705) 498-3721. Your participation is greatly appreciated!

Horaire des lecteurs pour 2025 (Paroisse du Sacré-Cœur)

À tous les lecteurs actuels et à toute nouvelle personne intéressée à devenir lecteur à la paroisse du Sacré-Cœur le samedi à la messe de 16 h 30 (en anglais ou en français), veuillez confirmer votre retour ou votre intérêt à vous joindre à ce ministère en communiquant avec Lori Betik par téléphone ou par texto au (705) 498-3721. Votre participation est grandement appréciée !

A message from the CWL (Corbeil) - Donations for the Callander Food Bank

Thanksgiving is a great time to be thankful and to share with our less fortunate. As we lead up to Thanksgiving, the CWL is collecting food or monetary donations for the Callander & District Food Bank. If you would like to make a donation, a food basket and money box have been set-up at the entrance of the church. Let's be generous! Thank you!

Message du CWL (Corbeil) - Dons pour la banque alimentaire de Callander

L'action de grâces est une période propice à la gratitude et au partage avec les moins fortunés. Au cours des prochaines semaines, jusqu'à Thanksgiving, le CWL recueille des dons alimentaires ou monétaires pour la Callander & District Food Bank. Si vous souhaitez faire un don, un panier à nourriture et une boîte pour argent ont été installés à l'entrée de l'église. Soyons généreux ! Nous vous remercions !

Employment Opportunity

The community Les Soeurs de l'Assomption de lay Sainte Vierge, (located at 990 Wyld Street in North Bay), is looking for licensed practical nurses and care assistants to fill various permanent part-time positions. The residence is a very serene, positive and rewarding environment. If you are interested, please send your C.V. by e-mail to Madame Marie-Claude Sanders, Management Assistant, at the following address: msanders@mitm.net. Bilingualism (English/French) will be considered an asset.

Opportunité d'emploi

La communauté Les Soeurs de l'Assomption de lay Sainte Vierge, (située au 990 Wyld Street à North Bay), est à la recherche d'infirmières auxiliaires et d'aides-soignantes pour occuper divers postes permanents à temps partiel. La résidence est un environnement très serein, positif et enrichissant. Si vous êtes intéressé(e), veuillez faire parvenir votre C.V. par courriel à Madame Marie-Claude Sanders, adjointe à la direction, à l'adresse suivante : msanders@mitm.net. Le bilinguisme (anglais/français) sera considéré comme un atout.

Our Lady Seat of Wisdom College - 25th Anniversary Gala (Barry's Bay)

Come and Celebrate the 25th Anniversary and the 4th year degree granting status of Our Lady Seat of Wisdom College on Sat. Oct. 19th, 5pm. Dinner, speaker, dancing. To register go to: www.seatofwisdom.ca/event. If you would like to donate to the college for this special occasion, go to: <https://www.seatofwisdom.ca/support>.

Collège Our Lady Seat of Wisdom - Gala du 25e anniversaire (Barry's Bay)

Venez célébrer le 25ème anniversaire et la 4ème année d'obtention d'un diplôme du Collège Our Lady Seat of Wisdom le samedi 19 octobre à 17 h. Dîner, conférencier, danse. Pour vous inscrire, rendez-vous à l'adresse suivante : www.seatofwisdom.ca/event. Si vous souhaitez faire un don au collège pour cette occasion spéciale, rendez-vous sur : <https://www.seatofwisdom.ca/support>.

Assumption University, Windsor (Winter 2025 Classes)

Receive a graduate diploma in Catholic Studies (online) at one of Canada's most historic universities! A completed bachelor's degree in any discipline with a cumulative average of 70% required. Scholarships available (**Deadline to apply: November 29th at noon**)! Visit <https://assumptionu.ca/> for a complete list of Winter 2025 classes. Register at registrar@assumptionu.ca. **Deadline to apply: January 3rd, 2025.**

Université de l'Assomption, Windsor (cours d'hiver 2025)

Obtenez un diplôme d'études supérieures en études catholiques (en ligne) dans l'une des universités les plus historiques du Canada ! Un baccalauréat dans n'importe quelle discipline avec une moyenne cumulative de 70 % est requis. Bourses disponibles (date limite de candidature : 29 novembre à midi) ! Visitez <https://assumptionu.ca/> pour une liste complète des cours de l'hiver 2025. Inscrivez-vous sur registrar@assumptionu.ca. Date limite d'inscription : 3 janvier 2025.



October is dedicated to the Most Holy Rosary.

We teach children to pray....when we pray with them.